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Milí kamaráti, čitatelia! 
 
Blížia sa Vianoce a s nimi aj nové číslo 
časopisu. Tešíte sa na prázdniny? Asi 
nemám dôvod sa ani pýtať, určite 
máte nejaké plány, na ktoré sa tešíte. 
Aj ja mám. Tieto sviatky budem tráviť 
s mojou rodinou. Budeme sa 
sánkovať, lyžovať a guľovať 
(samozrejme, ak bude sneh).   
Verím, že sa okrem prázdnin tešíte aj 
na toto číslo časopisu. Nájdete v ňom 
interview s pani učiteľkou 
Bačekovou, v ktorom sa dozviete 
napríklad o jej najobľúbenejšej 
skupine, prečo sa stala učiteľkou 
alebo aké má plány na prázdniny. Ale 
to nie je jediné interview, ktoré tu 
máme. Prečítať si môžete aj 
interview so šikovnými babami, ktoré 
sa venujú Showdance a podarilo sa 
im vyhrať na majstrovstvách Európy. 
Okrem toho sme pre Vás pripravili 
reportáže z predstavenia ,,Tí druhí“, z 
Jaslovských Bohuníc či výletu do 
Viedne, ktorý sa uskutočnil tesne 
pred odchodom na letné prázdniny. 
Ako vždy, nájdete tu aj krátke správy 
a články o našej škole 
a o udalostiach, ktoré sa v nej 
organizujú, stretnutie v domove 
dôchodcov alebo anketu s piatakmi. 
Ak by ste si ešte pred Vianocami našli 
čas, boli by sme radi, keby ste si náš 
časopis prečítali.  
Prajem Vám príjemné posledné 
týždne školy v tomto roku a šťastné 

a veselé Vianoce       
 

Vaša Olívia 
 

 
 
Olívia Krumplíková 
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INTERVIEW S MIROSLAVOU BAČEKOVOU 

 

Prečo ste sa chceli stať 

učiteľkou? Bol to váš sen 

odmalička? 

Áno, učiteľkou som chcela 

byť odmalička. Mám veľmi 

rada prácu s deťmi 

a zároveň práca je mi 

záľubou. 

 

Aký predmet ste v škole 

ako malá nemali rada. 

Ktorý ste zas milovali? 

Nemala som rada slovenčinu a hudobnú, 

naopak veľmi rada som cvičila, takže 

telesná bola moja topka. 

 

Ako dlho sa venujete učeniu a čo vás na 

ňom najviac baví? 

Učeniu sa venujem rovných 20 rokov. Baví 

ma na ňom najviac to, že každý deň je iný, 

a preto nie je možné podľahnúť 

stereotypu. 

 

Prečo ste si vybrali práve matematiku 

a chémiu? 

Tak toto neviem presne popísať. Proste to 

tak vyšlo. 

 

Ako sa vám páči na našej škole?  

Páči sa mi tu veľmi. Hlavne kvôli super 

deťom a kolegom. 
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Čo rada robíte vo voľnom čase? 

Pravidelne plávam, mám veľmi 

rada prírodu, prechádzky v prírode 

so psom a s rodinou milujem. Zo 

zimných športov obľubujem 

bežkovanie. 

 

Aká je vaša najobľúbenejšia 

hudobná skupina? Boli ste 

niekedy na jej koncerte? 

Jednoznačne Depeche mode, ale 

obľubujem The Cure, Madonu, 

Georga Michaela, Eltona Johna..... 

Samozrejme, bola som na ich 

koncertoch. 

 

Máte rada umenie? Aké? 

Áno, mám rada umenie, najviac 

divadlo. Rada sa pozriem na pekný obraz, ale mám radšej modernejšie umenie, 

také, čo zdvíha zo stoličiek. 

 

Blížia sa prázdniny, máte nejaké plány? 

Tento rok som bez plánu. Budem si 

užívať pokoj a žiť si zo dňa na deň. 

 

Dali by ste nám nejaké odporúčanie na 

trávenie vianočných sviatkov? 

Prajem všetkým, aby si užili sviatky 

najlepšie, ako vedia. Hlavne nech sú 

všetci šťastní. 

 

Ďakujem za rozhovor.  

 

Pripravila: Olívia Krumplíková, 7. A 

Foto: archív pani učiteľky 
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ÔSMACI VO VIEDNI

Pani učiteľky a všetky triedy ôsmeho 

ročníka sme spoločne zamierili do 

hlavného mesta Rakúska - Viedne. 

Mesto bolo obrovské a moderne 

vybavené. Viacerí z nás pozorovali 

okolie s otvorenými ústami a neodvážili 

sa pohnúť bez 

sprievodcu. 

Zastavili sme 

sa vo 

vojenskom 

múzeu (Heeresgeschichtliches Museum), kde sme 

mali možnosť oboznámiť sa s historickými konfliktami 

a známymi osobnosťami rakúskej histórie. 

Nachádzalo sa tam veľa zaujímavých obrazov 

a vzácnych artefaktov, s ktorými by sme sa už 

v súčasnom svete pravdepodobne 

nestretli. Pre viacerých boli  

najzaujíma

vejšie 

obrazy 

z rôznych 

období, 

v ktorých 

prebiehali 

vojenské 

konflikty. 

Priestory 

boli 

rozsiahle a pekne vyzdobené. Personál 

múzea bol príjemný a kaviareň dostupná, 
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čo bolo pre mnohých 

z nás veľké plus. Po 

dôkladnom prezretí  

múzea nás sprievodca 

zaviedol k Belvederu 

(Schloss Belveder), kde 

sa konala oslava 

trojstého výročia od 

dokončenia stavby. 

Návštevníci sa tam 

hrnuli v plnom prúde 

a bolo takmer nemožné 

si urobiť fotku bez toho, aby niekto pred objektívom nezavadzal. V konečnom 

dôsledku to ale stálo za to. Záhrada bola krásna a miesto na sedenie sa tam tiež 

našlo. Bolo celkom uvoľňujúce si sadnúť do tieňa košatého listnatého stromu 

s výhľadom na jazierko. Ani by ste netušili, čo sa dá počas sedenia vo viedenskej 

záhrade navystrájať. Po 

oddychovej prehliadke 

záhrady nás  

sprievodca zaviedol k najdlhšej obchodnej ulici 

(Mariahilfer Strasse). Cesta tam bola pre väčšinu 

podobná s fitkom, nakoľko sa sprievodca až 

veľmi ponáhľal. Aspoň sme spálili pár kalórii, aby 

sme ich mohli doplniť v obchodíkoch na ulici. 
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Stresujúce chvíľky prišli 

najčastejšie pri 

dorozumievaní sa 

v cudzom jazyku, ale aj 

jazykovú bariéru sme 

zvládli prekonať ľavou 

zadnou. Všetci sme si svoj 

voľný čas užili naplno. Po 

obrátení všetkých 

obchodov hore nohami 

sme so sprievodcom 

pokračovali v prehliadke 

mesta. Obdivovali sme 

vysokú a obdivuhodne 

postavenú katedrálu Dóm 

sv. Štefana (Domkirche St. 

Stephan) a Hofburg 

(Dvorný hrad), ktorý bol 

svojou rozlohou masívny 

a svojím vzhľadom 

elegantný. Náš výlet bol nepochybne pre väčšinu z nás prínosný najmä 

v zoznámení sa s históriou Viedne a jej zákutiami. Sme radi za takúto skúsenosť, 

ktorú sme mohli zdieľať spoločne s našimi pani učiteľkami. Ďakujeme veľmi 

pekne za obohacujúci 

zážitok. 

Pripravila:  

Michaela Kahanová, 9. B 

Foto: archív redakcie 
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ULICA PRE DETI 
 

Táto septembrová akcia bola 

skvelá napriek tomu, že bola 

prvýkrát. Mohli sme zažiť toho 

veľa, ako napríklad maľovanie na 

ruku alebo aj na tvár, bolo tam 

veľa predajných stánkov, ktoré 

patrili žiakom ZŠ Budatínska. Na 

festivale ste sa okrem iného mohli stretnúť s unikátnou zostavou hracích 

prvkov, ktorú navrhla dizajnérka Zuzana Kopiláková. 

Takzvaný „playkit” tvorí päť rôznych hier, ktoré 

simulujú cestu do školy a menia ju  na hru. Bolo tam 

aj veľa mladých tanečníčok a všelijakých súťaží. 

Táto akcia bola na podporu bezpečnosti detí, ktoré 

chodia do školy peši alebo aj MHD. Bola aj na 

podporu detí, ktoré nechodia často von, no vďaka 

zlepšenej bezpečnosti by mohli začať chodiť „na 

vzduch“ častejšie. 

Na chvíľku prišla aj záchranka so sanitkou, aby deti 

poučili a zabavili a dokonca sme si mohli postaviť 

hrad zo starých škatúľ. 

 

Dúfam, že takáto akcia 

bude aj ďalší rok! 

Za túto akciu ďakujeme 

organizátorom 

a, samozrejme, aj pani 

riaditeľke, lebo akciu 

povolila :-) 

Pripravila:  

Laura Kosnáčová, 5. B  

Foto: archív Laury  
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BIELA PASTELKA  

V dňoch 21. a 22. septembra sa naša škola 

zúčastnila verejnej finančnej zbierky Biela 

pastelka. Organizovala ju Únia nevidiacich 

a slabozrakých Slovenska, ktorá pomáha 

ľuďom so zrakovým postihnutím. Celé to začalo, keď nás pani učiteľka zastavila 

na chodbe a opýtala sa nás, či by sme mali záujem pomôcť. Ani sme nezaváhali, 

hneď sme súhlasili. Pridali sa k nám aj 

deviataci, ktorí „obehali“ triedy so 

zbierkovou škatuľou o deň skôr. Ja 

som sa zúčastnila zbierky v piatok, keď 

som s moju spolužiačkou Katkou 

Bobákovou stála pred školou.  

Nebolo to ľahké. Ľudia nás zväčša 

ignorovali a obchádzali, aby nevyzerali 

ako “drzí“ a mohli sa vyhovoriť na to, 

že si nás nevšimli. Mrzuté 

a znechutené pohľady ľudí nás 

znervózňovali. Ale vtom sa na nás 

niekto usmial a prispel nám. Zlepšilo 

nám to náladu. Prispievateľov bolo viac 

a spolu sa nám podarilo vyzbierať 310,24€. Strašne chceme poďakovať 

všetkým, ktorí prispeli, lebo vďaka 

všetkým prispievateľom sa teraz 

dostane veľa slepých a slabozrakých 

ľudí k lepším podmienkam 

a pomôckam. Všetci sme si zber užili 

a radi sa zúčastníme podobnej 

charitatívnej akcie. 

Pripravila: Olívia Krumplíková, 7. A  

Foto: archív Olívie 

 

Obrázok 1https://www.moldava.sk/kontakty/pozvanky-
uputavky/biela-pastelka-pomozme-nevidiacim-a-
slabozrakym-1305sk.html 
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NÁVŠTEVA V DOMOVE DÔCHODCOV 

V jedno októbrové 

dopoludnie sme 

namiesto vyučovania 

navštívili s našou pani 

učiteľkou Petržalský 

domov seniorov na 

Vilovej ulici 

v Petržalke. Bola to 

nižšia budova 

uprostred sídliska, 

ktorá do prostredia, 

kde sa nachádzala, pekne zapadla. Keďže o nás už vedeli, hneď, ako sme vošli, 

milo nás privítali. Hneď sme sa presunuli do miestnosti, 

kde sme sa pripravili. Dali sme si dole bundy 

a precvičovali sme si čítanie. Potom nás odprevadili do 

jedálne, kde na nás čakali babičky a deduškovia. 

Posadali sme si a skupina spolužiakov im začala čítať 

z knižiek, ktoré sme si priniesli zo školy. Ako prvú 

spolužiaci prečítali rozprávku Sitno. Neskôr, keď skončili, 

išla čítať druhá skupina, v ktorej  som bola aj ja, a čítali  

sme rozprávku  Zemský poklad. Keď sme dočítali, mali 

sme možnosť rozprávať sa s obyvateľmi domu seniorov. 

Hovorili nám o svojom detstve, o tom, ako kedysi z ich pohľadu vyzeral svet, 

svoje spomienky a zážitky. Bolo vidieť, že boli radi, že 

sme ich prišli navštíviť. Neskôr sme im rozdali 

vlastnoručne vyrobené pohľadnice. Potom sa naša 

trieda rozlúčila s tými, ktorí nás prišli pozrieť do 

jedálne, z domova sme však neodišli. Rozdelili sme sa 

na  skupiny. Jedna išla s pani učiteľkou a druhá, v ktorej 

som bola aj ja a ďalší štyria spolužiaci, išla so 

sprievodkyňou, zamestnankyňou domova dôchodcov. 

Moja skupina išla navštíviť niektorých starčekov 

a starenky, ktorým to dovoľoval zdravotný stav a tešili 



10 
 

sa našej návšteve. Na 

izbách sme im spievali 

a rozdali spomínané 

vlastnoručne vyrobené 

pohľadnice. Niektorí 

mali od dojatia až slzy 

v očiach. Bol to 

príjemný pocit, potešiť 

starších ľudí už len 

svojou prítomnosťou 

a priateľským 

rozhovorom či malým, 

s láskou vyrobeným, darčekom. V domove dôchodcov sme strávili zhruba dve 

hodiny. Keď sme návštevy v izbách ukončili, znovu sme sa spojili s druhou 

skupinou a rozlúčili sme sa s obyvateľmi domova seniorov. Naspäť sme išli 

autobusom do školy, kde sme mali ešte dve vyučovacie hodiny. Návšteva vo 

mne vyvolala príjemný pocit a rada by som ešte  išla do podobného zariadenia. 

Pripravila: Michaela Vinczeová, 5. B 

Foto: archív redakcie 
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Krátke správy 
Úspechy našich žiakov a našej pani učiteľky 

Pod vedením pani učiteľky Vierky Polákovej sa našim žiakom podarilo ovládnuť 

20. ročník celoslovenskej výtvarnej súťaže „Komenský a my“. Lukáš Mišovič 

získal fantastické 1. miesto a hneď za ním, na rovnako úžasnom 2. mieste, 

skončila Laura Kosnáčová. Pani učiteľka Poláková si zároveň odniesla cenu 

rektora Univerzity Konštantína Filozofa v Nitre. Všetkým blahoželáme a 

ďakujeme za skvelú reprezentáciu našej školy. 

Žiaci 1. stupňa v RTVS 

V novembri dostali naši prvostupniari príležitosť zúčastniť sa vzdelávacieho 

programu Hurá do galérie, ktorý organizuje Galéria Nedbalka. Deckám sa tam 

páčilo a dozvedeli sa veľa zaujímavých vecí. Počas programu bol prítomný aj 

štáb RTVS, preto ste našich žiakov mohli vidieť 25. 11. 2023 v relácii Čo budeme 

robiť.  
 

Florbalový turnaj 

Telocvikári pripravili na našu 

veľkú radosť medzitriedny 

florbalový turnaj. Prvé zápasy 

už máme za sebou, na ďalšie 

sa tešíme.  Isto prinesieme 

správu o víťazovi. 

 

Strelecké preteky 

S našimi strelcami sme sa 

dostali až do 3. kola súťaže 

v streľbe zo vzduchovky. Pre 

mňa to bolo stresujúce, ale 

ostatní si preteky užili. 

Pripravila: Zuzana Moťovská, 7. A 

Foto: archív Dušan Štancel 
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ANKETA S PIATAKMI 

Od septembra máme na 2. stupni nových žiakov, zisťovali sme, ako sa im u nás 

páči. Každému sme položili rovnaké 3 otázky. 

1. Ako sa cítite teraz na 2. stupni? Bola to pre vás veľká zmena? 

2. Kto je zatiaľ váš najobľúbenejší učiteľ 2. stupňa a prečo? 

3. Čo vás na 2. stupni najviac prekvapilo? 

Paula Fickuliaková, 5. C 

1. Dobre sa cítim. Nebola 

to veľká zmena. 

2. Benej, Šinkovicová, 

Sotáková, Keselicová, 

Štancel. Benej perfektne 

vysvetľuje a je milý. Šinkovicová, 

je s ňou zábava. Sotáková, vďaka 

nej ma baví dejepis. Štancel, je 

s ním zábavná telesná. 

Keselicová, najlepšia učiteľka na 

svete. 

3. Nič. 

Peťo Farkaš, 5. C  

1. Good. 

2. Benej, Sotáková, 

Keselicová, 

Šinkovicová. 

1. 3.Rady na obed. 

Sebastián Krajňanský, 5. C 

1. Mám sa fajn. Ani nie.  

2. Soňa Keselicová je super 

milá, taktiež Benej. 

3. Ani nič nejako veľmi. 

Leonard Artur Hryc, 5. D 

1. Rovnako ako na prvom 

a nič, len sa cítim 

dospelejší.  

2. Najobľúbenejší učiteľ je Benej. 

3. Ťažšie učivo. 

Zoe Durgutková, 5. C 

1. Omnoho lepšie. Menej 

nás kontrolujú a je tu 

zábava, keď sú všade 

okolo teba puberťáci 

a s mojou bestie sme si 

už našli veľa kamarátov. 

2. Benej je chillový a skrátka je 

super. 

3. Myslela som si, že budeme mať 

aj nemčinu, fyziku a chémiu. 

Kira Zotova, 5. C 

1. Cítim sa v pohode, ale každý raz, 

keď nestihneme ísť do jedálne 

rýchlo, musíme stáť veľmi dlho 

v rade a je to pre mňa veľký 

stres. 

2. Šinkovicová, Benej a Kubínyi. 

3. Žuvačky pod lavicou.... tisícky 

žuvačiek. 
 

Miriam Grausová, 5. A  

1. Nebola to až taká zmena, 

ale veľmi mi chýba pani 

učiteľka z 1. stupňa. 
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2. Jolana Izlandy je veľmi 

sympatická a všetko učivo od nej 

vždy pochopím bez problémov. 

3. Ťažké učivo a to je všetko! 

 

 

 Dorota Tirpáková, 5. D 

1. Je to trochu ťažšie 

a iné, ale je to super. Moc 

to pre mňa zmena nebola, 

ale cítila som sa tak 

vyspelejšie. 

2. Moja obľúbená učiteľka je 

Ľubica Maďarová. Mám ju 

hrozne rada. 

3. Nič moc ma neprekvapilo, ale 

máme menej úloh na doma. To 

je super. 

Samuel Pospíšil, 5. D 

1. V pohode, ani zatiaľ nie. 

2. Miroslav Marček, lebo je dobrý. 

3. Čakal som, že to bude takéto. 

Samko Kohout, 5. B 

1. Je to tu mega 

dobré a nebola to 

zmena. 

2. Michaela 

Sotáková, lebo je dobrá. 

3. Akí sú dobrí 

učitelia. 

Sara Czinegová, 5. D 

1. Cítim sa lepšie, na 

1. stupni som sa necítila 

ako teraz. 

2. Maďarová, 

Rumanová, Šinkovicová. 

3. Rady na obed. 

Lukáš Mišovič, 5. B 

1. Je to strašne 

veľká zmena, 

každý deň nejaká 

písomka 

a skúšanie. 

2. Dejepisárka 

Sotáková je super, nedáva 

domáce a je s ňou sranda. 

3. Že nebude monitor – strašne 

som sa potešil. 

Martin Martinčík, 5. B 

1. Dobre, mám veľa 

kamošov a som šťastný. 

Áno, konečne sa cítim 

dobre. 

2. Pani učiteľka 

Šinkovicová je super, 

naučí nás, vysvetlí to aj tisíckrát. 

3. Všetko. 

Laura Kosnáčová, 5. B 

1. Divne. Sú tu takí 

iní žiaci a iný 

prístup. Áno, bola 

to veľká zmena. 

2. Moje best 

učiteľky sú 

Šinkovicová a Sotáková. Obidve 

sú veľmi milé a zábavné. 

3. Mňa na 2. stupni najviac 

prekvapilo striedanie učiteľov 

počas dňa. 
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Miška Vinczeová, 5. B 

1. Je to v pohode, 

zatiaľ sa mi tu 

páči. Nebola to 

veľká zmena, 

neučíme sa nič 

ťažké. 

2. Moja najobľúbenejšia učiteľka je 

Zuzana Šinkovicová, je na nás 

milá a dobre nás učí. 

3. Najviac ma prekvapilo, že máme 

dejepis, biológiu a geografiu. 

Simona Hanusová, 5. D 

1. Dá sa to zniesť. 

Trochu. 

2. Angličtinárka 

Rumanová je milá. 

3. Obrovský rad na 

obed. 

Roman Sandtner, 5. A 

1. Celkom dobre. 

Ani nie.  

2. Soňa Iľková, lebo 

nám dáva málo 

učenia. 

3. Veľa učenia. 

Paulína Esterková, 5. A 

1. Cítim sa skvelo. Bola 

to veľká zmena, ale 

bolo to zaujímavé.  

2. Pani učiteľka Izlandy, 

lebo je milá. Pani 

učiteľka Šinkovicová, lebo je tiež 

milá. A pán učiteľ Benej, lebo je 

férový. 

3. Sú tu prekvapivo milší učitelia ako 

na 1. stupni. 

Nelka Galbavá, 5. A 

1. Ani nie, nebolo ťažké zvyknúť si. 

2. So všetkými som 

v pohode, nemám 

obľúbeného. 

3. Že to nie je tak 

hrozné, a ko som si 

myslela. 

Ester Ďurkovičová, 5. D 

1. Dobre, ale niekedy na 

nevydržanie. 

2. Benej, Rumanová, 

Maďarová sú milí a páči 

sa mi ich forma vyučovania. 

3. Dlhé rady na obedoch. 

Michal Kormaňák, 5. D 

1. V pohode. Nie. 

2. Rumanová. 

3. Že máme veľkú triedu. 

Veronika Laurovičová, 5. A 

1. Cítim sa normálne a bola to 

celkom veľká zmena. 

2. Moje obľúbené 

učiteľky sú Maďarová 

a Šinkovicová. 

3. Najviac to, že mám 

nový peračník, je 

nádherný a ešte, že mám dobré 

učiteľky. 

Niki Vargová, 5. C 

1. Super. Nie.  

2. Keselicová, Kubínyi, 

Hasaj, Šinkovicová. 

3. Že máme v triede „telku“. 

Pripravili: Olívia Krumplíková ,  

Natália Kotvasová, 7. A 

Foto: archív redakcie
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V JASLOVSKÝCH BOHUNICIACH 

Exkurzia do Jaslovských Bohuníc nás veľmi potešila. Nielen kvôli tomu, že sa 

ulejeme zo školy, ale že sa aj niečo naučíme 

a zblížime sa s učiteľmi mimo školy.  

Pred ôsmou sme sa všetci stretli pred školou. 

Videl som aj na ostatných, že sa tešia. Keďže nás 

bolo veľa, rozdelili sme sa do dvoch autobusov. 

Jeden autobus išiel najprv do elektrárne, druhý 

zatiaľ do  Trnavy a potom naopak. Cesta 

autobusom bola príjemná, všetci boli v dobrej 

nálade, niekedy padali aj bomby smiechu. Cesta 

sa mi zdala priveľmi krátka. Vedel som trasu, 

akou ideme aj diaľku, akú pôjdeme, ale napriek 

tomu sa mi cesta zadala ako lusknutie prstom. 

Už odďaleka bolo vidieť obrovské komíny elektrárne. Keď sme sa blížili 

a komíny boli väčšie ako moja ruka, všetci si ich začali fotiť. 

Keď sme dorazili do elektrárne, zobrali nás do... neviem, ako to nazvať... 

„edukatívnej časti“? Tá bola sama o sebe nesmierne veľká a bolo v nej 

neskutočne veľa 

modelov, prístrojov 

a informačných 

panelov 

o elektrárni. Neskôr 

nám vysvetlili, ako 

pracuje jadrový 

reaktor, prečo je to 

výhodné, prečo 

nebezpečné... 

Neskôr nám 

dokonca pustili 3D 

film. Bolo to super. 
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Opäť sme nasadli do autobusu a previezli nás po areáli. To bol pohľad! Tie 

komíny boli snáď väčšie ako 5 autobusov! Boli sme spokojní, koľko sme 

v priebehu 3 hodín zažili. 

Neskôr sme išli aj do nákupného centra v Trnave. Zatiaľ čo sme si obzerali 

obchody, druhý autobus bol v elektrárni. Nákupné centrum bola čerešnička na 

torte. Nasadli sme do 

autobusu a išli sme 

naspäť  domov.  

Veľmi sa nám páčilo, ako 

pán učiteľ Pupan chodil po 

autobuse a rozprával sa so 

svojimi žiakmi. Bolo veľmi 

príjemné rozprávať sa s ním 

mimo školy 

o mimoškolských témach. 

Celkovo sa nám exkurzia 

veľmi páčila. Zažili sme niečo, čo si dlho budeme pamätať. Ďakujeme pánom 

učiteľom za túto úžasnú exkurziu a tešíme sa, čo ešte pre nás vymyslia. 

Pripravil: Tomáš Marták, 9. C 

Foto: archív Tomáša a Patrika Pupana 
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ŠIESTACI NA BIBLIOTÉKE 

Dňa 9.11 2023 sa triedy 6.B a 6.C 

zúčastnili na výstave kníh 

Bibliotéka na výstavisku v 

Inchebe. Obe triedy sa o 8:00 

stretli v školskom vestibule. Išli 

tam s nami pani učiteľka Uhríkova 

a pán učiteľ Hasaj. Vysvetlili sme 

si program a vyrazili sme zo školy. 

Do Incheby sme sa dostali 

autobusom mhd. Vystúpili sme 

pri Auparku a peši sme sa dostali ku vchodu. Učitelia nám kúpili lístky z 

triedneho fondu. Vošli sme dnu. Oblečenie sme si mohli nechať v šatniach. 

Bundy nám dali do veľkých vriec. Videli sme aj rôzne iné triedy z iných škôl. Mali 

sme hodinový rozchod. Akurát dosť času na nákupy. Na výstave bolo aj veľa 

stánkov, najmä s knihami a minerálmi, ale aj iné veci. Veľmi sa nám páčili 

napríklad magnetické guličky a veľa detí si ich aj kúpilo. Nachádzalo sa tam aj 

pár stánkov s občerstvením, ktoré ponúkali sušené ovocie, trdelníky, pagáče a 

cukríky. Niektoré stánky rozdávali reklamné a informačné materiály zadarmo. 

Malé deti sa tiež nenudili, mohli si pozrieť vystúpenie postavičiek z televízneho 

programu Jojko. Zúčastnila som sa aj súťaže. Mali sme sa o dfotiť pred plátnom 

ako vedci. Deti sa mohli pozrieť aj do mikroskopu. Predsavili sa nám aj dvaja 

ilustrátori.   Po predstavení 

sme mali ešte polhodinový 

rozchod. Následne sme sa 

stretli pri šatni, vyzdvihli si 

svoje veci a vyrazili naspäť do 

školy. Akurát sme stihli obed. 

Potom sme sa spokojní so 

svojimi suvenírmi rozišli 

domov. 

Pripravila: Dorota Mizeráková, 6. B 

Foto: Tomáš Hasaj 
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Na ceste za umením – v DPOH 

V krásny slnečný deň sa vybrali 

všetky piatacké triedy a pár žiakov 

zo 7.A do Divadla Pavla Országha 

Hviezdoslava na predstavenie ,,Tí 

druhí“. Pred predstavením sme sa 

stihli poprechádzať okolo námestia 

a starých budov. Keď sme prišli, 

čakala tam sympatická pani, ktorá 

nám povedala, kde sedíme a ukázala 

nám, kde si prípadne môžeme 

odložiť bundy. Nevedeli sme, čo od 

predstavenia očakávať, lebo názov 

nás dosť miatol. Čo asi mohlo 

znamenať ,,Tí druhí“? Odpoveď sme 

dostali, keď sa predstavenie začalo. 

Nebolo to obvyklé divadlo. Na 

javisku boli štyria umelci, ktorí 

príbeh predvádzali úžasnými 

tanečnými krokmi. Ich tanec bol 

vyrozprávaný hlasom herečky Lucie 

Hurajovej. Bol o ľuďoch, ktorí žili 

vo svete plnom odpadkov, 

v znečistenej krajine, v ktorej boli 

výrazné klimatické zmeny, ale 

nevedeli, že existuje aj druhý svet, 

svet, ktorý je čistý a farebný. Počas 

predstavenia prechod do tej krajiny 

objavovali a váhali, či tam majú ísť, 

až kým tam nevstúpili. Veľmi ich 

prekvapilo, že tam žijú rôzne 

zvieratká a rastú kvety. Nevedela 

som, ako sa tí tanečníci vedeli naučiť 

toľko veľa krokov. Nie všetci by to 

zvládli. Príbeh a konanie hlavných 

postáv bolo nepredpovedateľné, tak 

isto ako koniec, ktorý sa mi páčil 

najviac. Veľmi sa nám predstavenie 

páčilo, aj keď nebudem klamať, 

nebolo ľahké pochopiť hlavnú 

myšlienku. Ďakujeme, že sme sa ako 

siedmaci mohli zúčastniť. Radi sa na 

cestu za umením vyberieme opäť. 

Pripravila: Olívia Krumplíková, 7. A 

Foto: archív redakcie  

https://www.plan.art/plan/drama-plan/anton-lachky-a-ti-
druhi-na-bra 
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NAŠE ŠIESTAČKY SÚ MAJSTERKY EURÓPY 

V SHOWDANCE 

Rozhodli sme sa spraviť interview s veľmi 

talentovanými žiačkami, Natáliou Lackovou 

a Júliou Klukanovou, ktoré sa v dňoch 9. -12. 

novembra  zúčastnili na Majstrovstvách 

Európy v SHOW Dance. Súťaž prebehla 

v Slovinsku, celkovo súťažilo 1154 tanečníkov 

z 20 krajín. Naše baby tam boli najlepšie! 

Rozhovor nám napokon poskytla len Júlia. 

Dnes si môžete prečítať, aké mala počas 

súťaže pocity, ako  sa na súťaž pripravovala 

a nájdete odpovede i na iné otázky.  

Prečo si si vybrala práve 

Showdance? 

Najprv som robila gymnastiku, ale 

potom som s ňou chcela prestať, 

preto mi trénerky ponúkli, nech 

vyskúšam tanec. Tak som to skúsila 

a po čase ma to začalo baviť 

a napĺňať. 

 

Ako dlho sa venuješ Showdance? 

Začala som nedávno, tancujem 2-3 

roky. 

 

Aký pocit si mala pred súťažou a aký 

po? 

Pred súťažou som mala stres 

a zároveň som sa tešila, ale po súťaži 

som mala neskutočnú radosť. 

Ako dlho si sa pripravovala a aký bol 

proces pripravovania? 

Mali sme tréningy 5-krát do 

týždňa, po nejaké 3 - 4 hodiny. 

 

Aký bol tvoj najväčší zážitok počas 

súťaže alebo najväčšia výzva? 

Keď vyhlasovali, či sme postúpili do 

finále. 

 

Koľko krajín sa zapojilo do súťaže? 

Veľmi veľa.  

 

Ako ste sa kvalifikovali na súťaž, čo 

ste museli spraviť, aby ste sa tam 

dostali? 

Na majstrovstvách Slovenska sme 

museli byť na jednej z prvých piatich 

priečkoch. 

Aká je tvoja rada pre mladších 

tanečníkov? 

Poslúchať trénerky na tréningoch 

a robiť najlepšie, čo viete .       
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Vždy si sa chcela venovať tancu? 

Áno, aj keď to bolo niekedy ťažké, 

ale išla som si za svojím cieľom.  

 

Vyskúšala si aj iné športy? 

Modernú gymnastiku. 

 

Čo vás čaká do budúcnosti? 

Vianočný gala program 

a majstrovstvá Slovenska. 

 

Máte nejakú špeciálnu 

živostosprávu alebo čo by si mala 

jesť najčastejšie? 

Nemám obmedzenia, je to úplne 

v pohode, môžem jesť všetko. 

 

Pripravili: Olívia Krumplíková,  

Natália Kotvasová, 7. A 

Foto: archív Júlie Klukanovej 

 

ŠKOLSKÝ FUTBALOVÝ TURNAJ PRE 5. a 6. 
ROČNÍK 
 

Školský turnaj začal 

okolo 8:00/8:30. Bolo 

tam desať škôl. 

Rozdelili nás na dve 

skupiny. Skupina A a 

skupina B. V každej 

skupine bolo 5 škôl. 

Naša ZŠ Budatínska 

bola v skupine B. Prvý 

zápas sme hrali proti ZŠ 

Tupolevova. Skončilo to remízou 

2:2. Ďalší zápas sme hrali proti ZŠ 

Rusovce. Tento zápas sa nám 

nevydaril. Prehrali sme 4:2, ale boli 

sme s tým vyrovnaní a povedali sme 

si, že nabudúce vyhráme. Tretí zápas 

sme hrali proti chalanom zo 

Spojenej školy Svätej Rodiny. Dali 

sme všetko do toho, aby sme 

neprehrali. Výsledok skončil 3:1. 

Posledný zápas o postup  sme hrali 

proti ŽŠ Dudova. Keďže to bol 

posledný zápas, bojovali sme 

najviac, ako sa dalo, a preto 

výsledok skončil 5:0 pre nás. Keď 

sme dohrali všetky štyri zápasy a 

postúpili sme, oslávili sme to v šatni 

a boli sme veľmi šťastní, že sme 

postúpili. Tento turnaj ma veľmi 

bavil, bola to zábava. 
 

Pripravil: Martin Martinčík, 5. B 

Foto: archív redakcie
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Sladko - hravo – zdravo 

Máte radi čokoládu, ovocie a  zdravé maškrtenie? 

Upečte si s nami avokádovú čokotortu. 

 

Čo potrebujeme?   

1 ks avokádo zrelé  

3 ks vajec  

10 PL jogurt biely 

1/2 hrnčeka (s objemom 250 ml) voda 

1/3 hrnčeka kakao 

1 hrnček múka špaldová hladká  

1 vanilkový cukor  

5 PL med 

1 ČL sóda bicarbóna 

Na posypanie: 

jablko granátové 

čokoláda, oriešky  

 

Postup: 

Ručným šľahačom vyšľaháme vajcia, biely jogurt a vidličkou 

rozpučené avokádo. Potom pridáme med, vanilkový cukor, 

vodu a múku, ktorú sme najskôr zmiešali s kakaom a sódou 

bikarbónou. Všetko vyšľaháme, vylejeme do tortovej formy 

s papierom na pečenie, posypeme zrniečkami granátového 

jablka a orieškami (prípadne čokoládou). Dáme piecť na  

180 °C 

na 45 min. Špajdľou netreba 

skúšať, lebo koláčik je vnútri 

mokrý. Po vybratí z rúry 

necháme koláč vychladnúť, až 

potom krájame. Prajem dobrú 

chuť! 
 

Pripravil: Tobias Gališ, 5. B 

Foto: archív redakcie 
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Koniec dobrý, všetko dobré 

Tento rok sme sa opäť zapojili do akcie „Koľko lásky sa 

zmestí do krabice od topánok“. A usporiadali sme 

mikulášsku burzu. Z predaja kníh a hračiek sme získali 

480 eur, ktoré pôjdeme 13. 12. 2023 odovzdať do 

Národného ústavu detských chorôb na Limbovej ulici 

konkrétnemu dieťatku, ktoré čaká na transplantáciu 

kostnej drene.  

No a keďže sme my mysleli na druhých, na nás myslel 

Mikuláš a nezabudol nám priniesť mikulášske balíčky. Zobral so sebou aj 

čerta a ten niektorým vyprášil gate metlou. Ale len akože. 

Všetkým prajeme krásne a pokojné Vianoce:-) 

Vaša redakcia 

Foto:  archív redakcie 

 

 

 

 

 


